
   US Protokoll 2025-05 
 
 
 
Datum 2025-04-04 
Plats: Skepparholmen - Nacka 
Deltagare: 
Christer Eriksson  
Hans Öhlund  
Ulf Grape 
Anders Jansson 
Håkan Fritz 
Per Edberg  
Hans Johansson   
Lasse Carlsson  
Susanne Nicklasson  
Jonas Turitz  
 
 
Anmäld frånvaro: 
Inger Högström-Westerling 
 
Adjungerade: 
Henrik de Vries 
Patrik Lindqvist 
Erika Lilja 
Cecilia Obitz 
 

1. Öppning av mötet 
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 
2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes.  
 

3. Föregående protokoll 
2025-04 - Protokollet godkändes och lades till handlingarna 
 

4. Rapporter 
4.1 Rapport från ordförande 

Christer E rapporterade om att en ny ordförande blivit ombedd att träda in vid 
båtriksdagsförhandlingarna eftersom den tidigare ombedda blivit sjuk. 
Curt Lindenbaum föreslås därmed som mötesordförande och Sten Olsson som vice 
ordförande för båtriksdagen. 
 

 



4.2 Rapport från Kansliet 
Projekten, ”Allemansrätten under ytan” och ”Seniorer går till sjöss” är i gång och 
projektledarna på plats.  
24/5 är det ”International Boating Day”. SBU ska initiera till ”prova på verksamhet” 
ute i båtklubbarna.  
 
 

4.3 Diariet inkomna skrivelser 
Diariet gicks igenom och diskuterades.  
 

4.4 Rapporter från kommittéer med flera 
4.4.1 Sjösäkerhetskommittén 

Hans Ö att rapporterade att det var 87 deltagare närvarade vid webbinariet 
om ”Egenkontroll av fritidsbåt”. 
 

 
4.4.2 NFB  

Hans Ö rapporterade att antalet utfärdade intygen från införande av digitala prov 
1 februari är i paritet med tidigare år och det nya systemet har fungerat väl 
 
 

4.4.3 Miljökommittén 
Hans J rapporterade kring frågorna med kontaminerad mark vid 
båtuppläggningsplatser och biocidfria bottenfärger som är högaktuella områden 
från myndigheternas sida och är därmed något som vi måste hålla ögonen på och 
ta ställning till. 

 
4.4.4 SBU-Akademin 

Anders J rapporterade att de haft möte i kommittén och har kommit fram till att 
det kommer att bli en hel del utbildningar. Bland annat en Miljöutbildning och en 
Styrelseutbildning. 
SBU-Akademin kommer att ha ett möte med kommittéordförandena för att 
diskutera vilka utbildningar som ska planeras.  
 

4.4.5 BAS  
Per E rapporterade att det genomförts ett antal utbildningar i BAS och att det 
kvarstår en utbildning att genomföra innan sommaren. Önskemål har kommit in 
från deltagarna att de vill se en fortsättning på den här typen av utbildningar. 
Per har varit i Linköping och hållit en kurs för Östergötland BF som blev mycket 
uppskattad.  
Angående personnummerprojektet rapporterade Per att det ska finnas en spärr 
för att kunna lägga in felaktiga personnummer i systemet. 
Diskussion följde kring o-uppdaterade BAS-register ute i klubbarna. Det behövs 
en åtgärd för att komma till rätta med problemet där förbunden skulle kunna 
vara en resurs.  

 
 
 



4.4.6 Barn och Ungdomskommittén 
Håkan F rapporterade att ”Knopskolan” gått i gång plus att planeringen 
av ”Barnens Båtklubb” har startat.  
 
                 

 
5. Föregående bordlagda ärenden 
5.1 Inga bordlagda ärenden fanns att rapportera.  

 
 

6. Ärenden för behandling 
6.1 Tidningen Båtliv 

Björn från företaget Media 720 presenterade de slutsatser som kommit fram i den 
förstudie om tidningen Båtlivs framtid som utförts.  
Frågestund och diskussion följde.  
Beslut i frågan återemitterades till det konstituerande mötet den 6 alternativt 7/4. 
 

6.2 Riksdagens Båtutflykt 
Frågan bordläggs till det konstituerande mötet 6 alternativt 7/4 
 

6.3 Organisationsöversynen 
6.3.1 Referensgrupp 

US beslutade att rekommendera att referensgruppen till Organisationsöversynen 
skall bestå av ordförande och en till från förbunden 
 

6.3.2 Stadgegrupp 
Frågan bordlägges till konstituerande mötet 6 alternativt 7/4. 
 

 
6.4 Svenskt Friluftsliv Årsmöte 

Det finns en plats ledig till årsmötet för någon från US att delta. 
 

6.5 90-Konto 
Henrik fick i uppdrag att fortsatt utreda frågan.  
 

6.6 SBU-Fonden, beslut om ansökningar 
6.6.1 Dnr 2024-078 Smygehuks Båt och Segelklubbansökt belopp 249 500 kr. Ansökan 

beviljades med 100 000kr.   
6.6.2 Dnr 2024-094 Jönköping SS ansökt belopp 112 500 kr - avslag 
6.6.3 Dnr2024-102 Stockholm Segelsällskap ansökt belopp 200 000 kr – avslag 
6.6.4 Dnr2024-013 Ängelholm Skäldervikens Segelsällskap - omprövning av ansökt 

bidrag på 100 000 för reparation av C55:a – avslag. 
 
 

7. Nästa möte 
Nästa möte 6 april kl 15.00 – 7 april kl 15.00 (konstituerande möte) 
 



8. Mötets avslutande 
Ordförande avslutade mötet och tackade alla för deltagandet. 
 
Beslut: 

US beslutade att rekommendera att referensgruppen till Organisationsöversynen 
skall bestå av ordförande och en till från förbunden. 
 
90-konto - Henrik fick i uppdrag att fortsatt utreda frågan.  
 
Ansökningar till SBU-Fonden: 
Dnr 2024-078 Smygehuks Båt och Segelklubbansökt belopp 249 500 kr. Ansökan 
beviljades med 100 000kr.   
Dnr 2024-094 Jönköping SS ansökt belopp 112 500 kr - avslag 
Dnr2024-102 Stockholm Segelsällskap ansökt belopp 200 000 kr – avslag 
Dnr2024-013 Ängelholm Skäldervikens Segelsällskap - omprövning av ansökt 
bidrag på 100 000 för reparation av C55:a – avslag. 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
_______________________  __________________________ 
Ordförande    Sekreterare 
Christer Eriksson   Ulf Grape 
 
 

 


